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Zapraszamy na naszego bloga --> tutaj

  

  

  

Witam serdecznie wszystkie dobre dusze, które zabłądziły na tę stronę.  Najważniejsze, to
chcieć pomagać i dawać siebie innym– opiekun koła Aneta Kwolczak

„Człowiek jest wielki nie przez to co ma, lecz przez to kim jest, nie przez to co posiada,
lecz przez to czym dzieli się z innymi”

/Jan Paweł II/

NIE BÓJMY SIĘ POMAGAĆ
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http://www.lo3.resman.pl/peceka/

